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Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 18/29.01.2021 

 

 

 

ROMÂNIA 
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

       Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
         http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

 
Nr.30.906/30.12.2020  
 
 
 

PROCES VERBAL  
al ședinței extraordinare convocată de îndată a Consiliului 

Județean Arad din data de 30.12.2020, ora 15.30 
 

 
 Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 

Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 635/30.12.2020 a preşedintelui 
Consiliului Judeţean privind convocarea de îndată a Consiliului Judeţean 
Arad în şedinţă extraordinară în data de 30.12.2020. Convocarea 
consilierilor s-a realizat prin aplicația WhatsApp – Web.  

 
Prezenți: Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-

vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni. 

 
Absenți: Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Bőlőni Győrgy, Pero Tamas-

Carol și Remețan Florin- consilieri judeţeni. 
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 Dl. Iustin Cionca: Bun. Atunci o să prezentăm ordinea de zi. O să 
întreb invers, cine este împotriva ordinii de zi? Cine este pentru? 29 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pop Talida, 
Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Bun. Înseamnă că toată lumea este de acord cu ordinea de zi. 
Împotrivă-?. Abțineri-?  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 427/2020 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 30 decembrie 2020. 

 
 În cadrul ședinței s-a dezbătut următoarea: 
 
 

ORDINE DE ZI 
a ședinței extraordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 30.12.2020, ora 15.30 
 
1. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

Arad nr. 20/31.01.2020 privind aprobarea unui  ajutor de stat de exploatare 
pentru S.C. Aeroportul Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

2. Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului privat al Județului 
Arad cu imobilul-teren intravilan înscris în C.F. nr. 311052 Arad, nr. cadastral 
311052– iniţiativa preşedintelui. 

 
           Punctul 1 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Arad nr. 20/31.01.2020 privind aprobarea unui  ajutor de stat de exploatare 
pentru S.C. Aeroportul Arad S.A. 

 
Dl. Iustin Cionca: Trecem la primul punct de pe ordinea de zi. Proiect de 

hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
20/31.01.2020 privind aprobarea unui  ajutor de stat de exploatare pentru S.C. 
Aeroportul Arad S.A. Aș vrea să știu dacă ați primit documentația în care 
inclusiv pentru perioada 2020-2023, sunt prevăzute cele 17 tranșe?  
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Dl. Budău Ruben: Am primit. 
Dl. Iustin Cionca: Ați primit, în regulă. Dacă cumva cineva nu a primit, vă 

rog frumos să ne comunicați și corectăm deficiența. Sper că a primit toată 
lumea. Așa că având foarte clar ajutorul de stat despre care este vorba, acum 
o să trec la întrebări, dacă aveți ceva neclarități, intervenții? Inclusiv ce ați 
ridicat în comisii se poate discuta și în plen. Pentru că nu toți ați avut acces la 
toate discuțiile. Dacă nu sunt ...  

Dl. Budău Ruben: Bună ziua, domnule președinte! Budău are o întrebare! 
Dl. Iustin Cionca: Vă rog, domnul Budău!  
Dl. Budău Ruben: Nu am vrut să rețin foarte mult comisia, am știut că se 

așteaptă după noi. Referitor la numărul de curse, dacă ni se poate spune, în 
ultimii 2 ani. Exclus anul pandemic 2020. Adică 2019, 2018, dacă avem o 
statistică a numărului de pasageri, care au ajuns pe aeroport sau a numărului 
de curse operaționale.  

Dl. Iustin Cionca: Da, da. Domnul director Moșneag sunteți? 
Dl. Moșneag Ovidiu: Da, da, sigur că da!  
Dl. Iustin Cionca: Le aveți acum sau ? 
Dl. Moșneag Ovidiu: Nu le am acum. Dar pot să vă spun că au fost 

operate doar zboruri tip charter, pe perioada estivală, în anul 2019. Iar în anul 
2018 sigur că da, abia începuse. Vreau să vă spun că a existat un trend pozitiv, 
în sensul în care am început cu un singur zbor pe săptămână,  am ajuns la 2 
zboruri pe săptămână, după care 4 zboruri pe săptămână. În fiecare an a fost 
un trend pozitiv, numărul de pasageri a fost aproximativ ... pot să vă spun din 
memorie a fost în 2019, nu putem să discutăm de anul 2020, a fost în jur de 
15 mii de pasageri. 

Dl. Iustin Cionca: Domnul Budău, dacă sunteți de clarificări, sau dacă 
doriți să vă facă un răspuns în scris, domnul director?  

Dl. Budău Ruben: Nu este nevoie de răspuns în scris. Mulțumesc tare 
mult! 

Dl. Iustin Cionca: Cu plăcere. Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu 
sunt, atunci trecem la punctul numărul 2 și votul să-l faceți pentru amândouă 
la final. 

 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului privat al Județului 

Arad cu imobilul-teren intravilan înscris în C.F. nr. 311052 Arad, nr. cadastral 
311052 – iniţiativa preşedintelui. 

 
 Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului 

privat al Județului Arad cu imobilul-teren intravilan înscris în C.F. nr. 311052 
Arad, nr. cadastral 311052. Dacă sunt intervenții? Dacă nu sunt, atunci domnul 
Jurj, vă rog să treceți la vot pentru amândouă! 
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Dl. Jurj Daniel: Domnul președinte? 
Dl. Iustin Cionca: Pentru amândouă! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Alda?  
Dl. Alda Adrian: Punctul 1 împotrivă, punctul 2 pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Anghel? 
Dl. Anghel Răzvan: Pentru la ambele! 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Blaga? 
Dl. Blaga Bogdan: Pentru la amândouă punctele! 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Borha? 
Dl. Borha Gheorghe: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Bozga? 
Dl. Bozga Doru: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Budău? 
Dl. Budău Ruben: Punctul 1 împotrivă, punctul 2 pentru! Mulțumesc. 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Cadar? 
Dl.Cadar Răzvan: Pentru la ambele puncte! M-ați auzit? 
Dl. Jurj Daniel: Da. Mulțumesc. Domnul Cătană? 
Dl. Cătană Vasile: Pentru la ambele! 
Dl. Jurj Daniel: Doamna Ciorogar? Doamna Ciorogar, mă auziți? 
Dna. Ciorogar Cristina: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Crișan? 
Dna. Crișan Corina: Pentru, la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Crișan? 
Dl. Crișan Ioan: Pentru, la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Dihel? 
Dna. Dihel Mariana: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnișoara Dinga? 
Dna. Dinga Patricia: Pentru, la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Gligor? 
Dl. Gligor Alin: Pentru, la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Lazăr? 
Dna. Lazăr Irina: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Luca? 
Dl. Luca Samuel: Pentru, la ambele! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Lucaci? 
Dl. Lucaci Cornel: Punctul 1 împotrivă, punctul 2 pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Naghi? 
Dna. Naghi Alina: Pentru, la ambele! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc! Domnul Orza? 
Dl. Orza Gheorghe: Pentru, la ambele puncte! Cu mențiunea că aștept 

să mi se transmită solicitările din comisia de specialitate, desigur nu este nicio 
grabă când îmi vin.   
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Dl. Jurj Daniel: Bine. Mulțumesc. S-a notat. Doamna Pop? 
Dna. Pop Talida: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Popa? 
Dna. Popa Garofița: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Sinaci? 
Dl. Sinaci Ionel: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Stan? Doamna Stan Simona? 
Dna. Stan Simona: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Stanca? 
Dl. Stanca Dorin-Marcel: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Tripon? 
Dl. Tripon Florin: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Țole? 
Dl. Țole Daniel: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Ulici? 
Dl. Ulici Ion: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Waldvogel? 
Dna. Waldvogel-Leric Brigitte: Pentru la ambele puncte! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

Arad nr. 20/31.01.2020 privind aprobarea unui  ajutor de stat de exploatare 
pentru S.C. Aeroportul Arad S.A.  

 
Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

Arad nr. 20/31.01.2020 privind aprobarea unui  ajutor de stat de exploatare 
pentru S.C. Aeroportul Arad S.A  a fost votat cu 26 voturi pentru (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Cătană Vasile-
Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pop Talida, Popa 
Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria) și 3 voturi 
împotrivă (Alda Adrian, Budău Ruben și Lucaci Cornel-Ștefan). 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 428/2020 pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Arad nr. 20/31.01.2020 privind aprobarea unui  ajutor de stat de 
exploatare pentru S.C. Aeroportul Arad S.A.   
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Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului privat al Județului 

Arad cu imobilul-teren intravilan înscris în C.F. nr. 311052 Arad, nr. cadastral 
311052– iniţiativa preşedintelui. 

 
Proiectul de hotărâre privind majorarea patrimoniului privat al Județului 

Arad cu imobilul-teren intravilan înscris în C.F. nr. 311052 Arad, nr. cadastral 
311052 a fost votat cu 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 429/2020 privind majorarea patrimoniului privat al 
Județului Arad cu imobilul-teren intravilan înscris în C.F. nr. 311052 Arad, nr. 
cadastral 311052.   

 
Dl. Iustin Cionca: Da. Vă mulțumesc și eu pentru sprijin, pentru vot, 

pentru înțelegere. Și vă anunț că probabil în data de 4, vom avea o ședință 
extraordinară. Erau mai multe puncte și pentru astăzi dacă am fi vrut să le 
punem. Însă nu am considerat că sunt atât de urgente încât să le prezentăm 
în forma asta de ședință, convocată de îndată. Să vedem acum juridicul și 
celelalte departamente cum vă mișcați. Aveți ceva împotrivă, în principiu pentru 
luni? Să facem o ședință tot așa video, o ședință extraordinară, vor fi tot așa 
vreo 6 și puncte pe ordinea de zi.  

Dl. Luca Samuel: Și punctele le primim duminică? 
Dl. Iustin Cionca: Mâine! 
Dl. Jurj Daniel: Mâine! 
Dl. Budău Ruben: De acord, domnule președinte! 
Dl. Iustin Cionca: În regulă, mulțumesc frumos! Și încă o dată, dacă aveți 

neclarități, puteți să mă sunați și pe mine. În măsura în care mă pricep o să vă 
dau lămuririle pentru fiecare subiect. Dacă nu, o să vă dau persoana de contact 
care cunoaște cel mai bine subiectul. Și la ședință când ne întâlnim să 
stăpânim toți cât mai bine materialul. Domnul Orza, o să vă rog frumos să luați 
legătura cu domnul Moșneag. Sau domnul Moșneag luați legătura cu domnul 
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Orza să discutați pe planul acesta. Eu chiar îmi doresc să vă implicați și să ne 
spuneți dacă credeți că planul acesta merită îmbunătățit. Noi am luat planul de 
afaceri acela vechi și l-am pus aici. Nu am făcut modificări pe el. Dacă aveți 
idei care credeți că ar completa acest plan de afaceri, vă rog eu frumos să o 
faceți, le dați domnului director și dânsul ni le înaintează după ce le acceptă și 
le include în planul de afaceri și le aprobă consiliul de administrație, evident.      

Dl. Orza Gheorghe: Întrebările erau mai mult referitoare la partea de 
buget. 

Dl. Iustin Cionca: Am înțeles. 
Dl. Orza Gheorghe: Dacă s-a ... cred că ținea de Consiliul Județean dacă 

s-a depus cererea de finanțare și termenul de 31.12 și care este rezolvarea 
solicitării. La pagina 18 scrie că a fost solicitată o sumă Consiliului Județean 
Arad, dar la care nu s-a primit răspuns.  

Dl. Iustin Cionca: Deci dumneavoastră vă referiți doar la sumă? Nu aveți 
alte modificări la plan? 

Dl. Orza Gheorghe: Vreau să știu dacă s-a primit răspunsul sau nu. În 
plan spune că nu s-a primit răspunsul și dacă s-a primit cererea ...  

Dl. Iustin Cionca: Îmi dați pagina vă rog frumos, ca să o căutăm acum? 

Să o și lămurim. 
Dl. Orza Gheorghe: Vă rog. 118 în dreapta scrie... s-au dacă doriți să vă 

fac o ... 
Dl. Iustin Cionca: Nu, este în regulă! 
Dl. Buda Dan: Vă ascultăm, spuneți vă rog! Pagina 118 ... 
Dl. Orza Gheorghe: La pagina 118.  
Dl. Buda Dan: Da. 
Dl. Orza Gheorghe: Jos. 
Dl. Buda Dan: Da. 
Dl. Orza Gheorghe: La punctul 14 scrie așa: Suma a fost solicitată la 

Consiliul Județean Arad prin adresa nr. 1.772/26.06.2020 și la care nu s-a 
primit nici un răspuns. Care este stadiul aș vrea să știu ... 

Dl. Buda Dan: Da. Vă putem comunica. Referitor la această solicitare am 
făcut la rândul nostru o solicitare la Consiliului Concurenței care să ne 
comunice dacă finanțarea acelui studiu este sau nu este ajutor de stat. În 
sensul acesta, Aeroportul face mențiunea că acea sumă nu a fost menționată 
ca și sumă eligibilă într-o adresă către dânșii. Deci Consiliul Concurenței ne-a 
comunicat, da, se poate finanța acel studiu dar trebuie făcută o schemă de  
ajutor de stat. 

Dl. Orza Gheorghe: Atunci trebuie să le-o transmiteți ca să modifice!  
Dl. Buda Dan: Da. Ei trebuie să-și reactualizeze pentru că răspunsul îl 

au și dânșii.  
Dl. Orza Gheorghe: Ok. Mulțumesc.Și la pagina 120 ... 
Dl. Buda Dan: La pagina 120? Vă ascult! 
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Dl. Orza Gheorghe: O secundă, vă rog să găsesc și eu. Deci, era legat 
de cererea de finanțare în care scria, cererea de finanțare “Conformare 
Aeroport la cerințele operaționale de infrastructură siguranță securitate 
aeroportuare” iar termenul era 31.12.2020. Dacă s-a prelungit termenul sau 
dacă s-a depus cererea. Mâine era termenul.   

Dl. Moșneag Ovidiu: Pot să vă confirm că a fost prelungit termenul. Am 
primit adresa de la minister acum ... chiar înainte de Sărbătorile de Crăciun, 
prelungirea este până la 31.12.2022 pentru a depune și pentru închidere 2023, 
2024 pardon.  

Dl. Orza Gheorghe: Mulțumesc tare mult pentru răspunsuri! 
Dl. Iustin Cionca: Domnul director!  
Dl. Moșneag Ovidiu: Da! 
Dl. Iustin Cionca: Rugămintea mea este... 
Dl. Moșneag Ovidiu: Vă rog!  
Dl. Iustin Cionca: Unde scrie adresă neprimită, dacă ați primit-o între 

timp, vă rog frumos dați acolo actualizare. 
Dl. Moșneag Ovidiu: Da, da! 
Dl. Iustin Cionca: Că până la urmă nu are rost să apară acolo că nu v-

am răspuns, la adresă chiar dacă la vremea respectivă aveați dreptate. 
Dl. Moșneag Ovidiu: Corect!  
Dl. Iustin Cionca: Astăzi s-a modificat. 
Dl. Moșneag Ovidiu: Da, da, am înțeles!  
Dl. Iustin Cionca: Mulțumesc tuturor! Vă doresc Sărbători fericite! Un An 

bun în care să fim cu toții sănătoși, mai ales că din 4, 5 începem vaccinarea, 
celor care doresc și să sperăm că anul viitor reușim cumva, încet, încet să 
scăpăm de măști, de măsurile astea de distanțare și până la urmă, vom reuși 
și să relansăm economia, pentru că o să vedeți, că din păcate datorită 
pandemiei, avem și probleme economice. An Nou fericit și sănătate tuturor! 

 
 
       Preşedinte,                                  Secretar General al Judeţului,  

               Iustin Cionca             Silvana Lupu 
 
 
                                                      Întocmit, 

            Cristina Neamțiu  


